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Protokół Nr 96/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 5 grudnia 2023 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Szczęsna Ilona – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kozłowska Marzena – księgowa GOKSiR 

4. Dubel Iwona – organizator – pracownik GOKSiR 

5. Górska Kinga – referent ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody 

6. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

7. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola kosztów i wydatków Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej za rok 2023 oraz plany na 2024 rok. 

3. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 09:30 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, 

Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Kontrola kosztów i wydatków Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej za rok 2023 oraz plany na 2024 rok. 
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Komisja zapoznała się z dostarczonymi materiałami.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – stwierdził, że co roku jest ten temat i komisja zawsze prosiła 

o rozbicie szczegółowe kosztów, a nadal materiały są ogólnikowe.  

Pani Marzena Kozłowska – odpowiedziała, że jeśli są pytania do danego punktu, to ona 

z programu przedstawi szczegółowe koszty. 

Radny Igor Szulc – poprosił o przedstawienie szczegółowo poszczególnych punktów. 

Pani Marzena Kozłowska – przedstawiła, co kryje się pod każdymi wydatkami i przychodami. 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy pracownicy GOKSiR robiąc zajęcia dla seniorów mają za 

to dodatkowo płacone i czy później odrabiają te godziny? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że pracownicy z GOKSiR prowadzą zajęcia 

w ramach swojej pracy. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, co obejmują przychody? 

Pani Iwona Dubel – odpowiedziała, że są to m.in. wpłaty rodziców za zajęcia taneczne 

i później z tego opłacany jest instruktor.  

Pani Marzena Kozłowska – dodała, że w przychodach są również dotacje zewnętrzne oraz 

opłata za prowadzone wykłady.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy konieczny był zakup drona? 

Pani Iwona Dubel – odpowiedziała, że podczas ostatnich imprez był dron wynajęty z zewnątrz 

i te koszty były bardzo duże. Zdecydowanie ten zakup po 2-3 imprezach się zwróci.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, dlaczego jest wynajmowana firma do nagłośnienia i akustyki, 

skoro zakupiono tak dużo tego sprzętu i kabli w tym roku?  

Pani Iwona Dubel – odpowiedziała, że ten sprzęt sprawdza się tylko w pomieszczeniu, a nie na 

imprezie w plenerze, gdzie jest o wiele większa przestrzeń.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czego dotyczy koszt dekoracji podczas dożynek za 

kwotę ponad 4 tyś zł? 

Pani Marzena Kozłowska – odpowiedziała, że jest to wykonanie dekoracji z okazji 50-lecia 

gminy. 

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że nie powinno tak być, że mamy odpowiednich ludzi do 

tego, a płacimy jeszcze za takie rzeczy. 

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy były podpisane umowy zlecenia na pomoc 

w obsłudze dożynek oprócz nagłośnienia, akustyki, czy oświetlenia? 

Pani Iwona Dubel – odpowiedziała, że było kilka takich umów. 
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Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, ile było takich umów? 

Nie udzielono odpowiedzi na to pytanie.  

Komisja poprosiła, żeby następnym razem wszystkie koszty były rozpisane szczegółowo.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

Członkowie Komisji opracowali plan pracy na I półrocze 2024, który przedstawia się 

następująco: 

Luty: 

1. Kontrola wykorzystania środków gminnych w dziale straż pożarna za 2023 rok.  

2. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za II półrocze 

2023 roku. 

Marzec: 

1. Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii oraz działalność komisji 

za 2023 rok.  

2. Kontrola spływu podatków za II półrocze 2023 roku.  

Kwiecień: 

1. Kontrola kosztów wykorzystanych w dziale kultura fizyczna za 2023 rok.  

Maj: 

1. Kontrola wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

2. Kontrola stanu mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia.  

3. Opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium 

Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia.  

Czerwiec: 

1. Kontrola kosztów utrzymania dróg gminnych oraz utrzymania zimowego.  

2. Kontrola zadań remontowych wykonywanych przez pracowników referatu 

komunalnego (koszty, nadzór) za II półrocze 2023 roku i I kwartał 2024 roku.  

3. Opracowanie planu pracy na drugie półrocze 2024 roku.  

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy jest możliwość, żeby gmina otrzymała mandat, 

ponieważ ktoś prywatnie ma dużo psów w złych warunkach? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że mandat może dostać właściciel psów, a nie gmina. 

Dodała, że jeśli właściciel nie wyrazi zgody, to gmina nie może zabrać takich psów.  
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Radna Wiesława Posadzy – zadała pytanie, czy może jest jakaś fundacja, żeby można było ją 

poinformować, że jest na naszym terenie niepokojąca sytuacja? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że gmina ma podpisaną umowę jedynie ze schroniskiem, 

a nie z fundacją. Jednak zorientuje się, czy jest jakaś fundacja.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że zabranie 15 psów od jednego mieszkańca, bo nie ma kto się 

nimi zająć, to są ogromne koszty dla gminy.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad. 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 5 grudnia 2023 r., godz. 12:00. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Igor Szulc 


